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Motion till Vänersborgs fullmäktige

Utreda möjligheten att skapa ett kommunalägt energibolag

Efterfrågan på el ökar på grund av bland annat befolkningsökning, stor nyproduktion av bostäder och 
en ökad elektrifiering inom transportsektorn och industrin.

Genom ett energibolag  kan vi själva hålla i taktpinnen för utbyggnaden och laddinfrastruktur och 
sälja elen vilket vi inte får göra inom ramen för ordinarie kommunal verksamhet. Det ger oss också 
möjlighet att skynda på utbyggnaden av fibernätet på landsbygden. Vi får en möjlighet att utveckla 
energilager, fjärrvärme och få en större rådighet över kostnader och möjligheter till utveckling av 
egen energiproduktion.

I dagsläget finns det cirka 150 elbolag i Sverige, de flesta av dessa 150 bolag är kommunägda. 

Grästorp Energi AB, Uddevalla energi AB, Trollhättan energi AB, är några exempel på 
grannkommuner som driver egna energibolag.

 1992 bildade Fyrstadskommunerna elhandelsbolaget Fyrstad Kraft, med uppdrag att förse 
kommuninvånare och företag med billig elkraft. Vänersborg hoppade snabbt av och sålde sitt 
energibolag till Vattenfall, något som gett vänersborgarna högre elpriser.

Idag är vi fortfarande helt i händerna på Vattenfall AB, ett bolag som redovisade ett resultat på 48,0 
miljarder SEK 2021.

Med anledning av detta yrkar Sverigedemokraterna:

Att: Vänersborgs kommun utreder möjligheten att skapa ett kommunalägt energibolag.

För Sverigedemokraterna Vänersborg

……………………………….

Anders Strand
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